
Zápisnica č. 10/2006 
z rokovania Vedenia STU dňa 19. 5. 2006 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Ernest Bučko, Robert Špaček, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel 
Timár 

 
Neprítomní:   
 
Program: 
1. Stav projektu nový AIS pre STU (pror. Molnár) 
2. Redakcia Know-how centra (pror. Redhammer) 
3. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
1) Projekt Akdemický informačný systém (pror. Molnár) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  3/6/2006 
 
Nesplnené úlohy:   
 
Informácie z vyšších orgánov a porád 
 
Prorektor Redhammer:  Zúčastnil sa v Bruseli na konferencii o koordináci financovania 

mu v členských štátoch EU. 
 
Rektor Báleš:  Vo vláde SR bola schválená Rada pre vedu a techniku. 

Informoval aj o služobnej ceste do JAR, správu pripravuje. 
 
K bodu 1 Stav projektu nový AIS pre STU (pror. Molnár) 
  
Pror. Molnár: Predložil na rokovanie písomný materiál, v ktorom sú celkové finančné 

náklady na realizáciu celého projektu v členení po po jednotlivých 
položkách a časových etapách. 

  
Rektor Báleš: Požiadal pripraviť stručnú informáciu na rokovanie AS STU. Poďakoval 

všetkým pracovníkom STU, ktorí sa akýmkoľvek spôsobom podieľali na 
úspešnej príprave tohto projektu. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Zdôraznil, že celý projekt má mať charakter celouniverzitný - kupujeme 
univerzitný AIS. 

  
Uznesenie V-STU č. 1/10/2006 
Vedenie STU schvaľuje predložený finančný plán obstarania nového AIS pre STU. 
 
 
 
 



K bodu 2 Redakcia Know-how centra (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Pripomenul, že sa jedná o jeden to 4 celouniverzitných projektov z ESF na 
STU. Jedná sa o popularizáciu výskumnej činnosti na pracoviskách STU. 
Už sú vytipovaní vhodní ľudia , ktorí sa majú tejto problematike venovať 
pravidelne. 

  
Rektor Báleš: Do budúcnosti treba uvažovať aj o funkcii hovorcu na STU. Zdôraznil 

význam kvality univerzitných web stránok STU. Podľa prieskumov 
vychádza, že až 80% informácií o univerzitách získavajú študenti 
z internetu. 

  
Stanovisko V-STU č. 1/10/2006 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o Kow-how centre. 
 
 
K bodu 3 Rôzne 
 
1) Rektor Báleš: 

V sobotu 20.5.2006 bude v obci Gočovo – rodnej obci prvého rektora STU Jura Hronca 
slávnostné podujatie na jeho počesť. Za Vedenie STU sa ho zúčastní prorektor Bučko. 

 
 
2) Prorektor Špaček: 

- Oznámil, že 29. mája o 10:00 hod. má prísť na návštevu STU predseda 
medzinárodnej MENZY Chris Leek. Je pripravený prohram zahŕňajúci prijatie 
u rektora STU a tlačovú konferenciu. 

- Informoval, že 31. mája bude na STU slávnostne udelená medaila FCHPT majiteľovi 
firmy RAJO spojená s prijatím členov vrcholového manažmentu u rektora STU. 

 
3) Prorektor Molnár: 

CEPIT ponúka pre STU participáciu a účasť na projekte budovania nového 
technologického parku vo Vajnoroch. Vyrastie tam jeden z 10 najväčších parkov tohto 
druhu v Európe. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/10/2006 
Vedenie STU bude rokovať s predstaviteľmi CEPIT o detailoch účasti STU na tomto 
projekte. Dovtedy prorektor Molnár pripraví návrhy projektov STU vhodných na tento účel. 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
 
 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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